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§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17.34 av Fysikteknologsektionens talman Kelmend Muriqi.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman Kelmend Muriqi meddelar att mötet är utlyst korrekt och i tid. Han frågar mötet om det anses vara
behörigt och beslutsförigt.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutsförigt enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Andreas Erlandsson och Felix Hörnfeldt nominerar sig själva.

Sektionsmötet beslutar

att välja Andreas Erlandsson och Felix Hörnfeldt till justerare tillika rösträknare.

§4 Fastställande av föredragningslista

Styrelseordförande Alva Limbäck yrkar på lägga till ett meddelande från sektionstyelsen.

Filip Berglund yrkar på att lägga propositioner efter personval. Axel Flordal och Filip Bergqvist menar att det
inte är särskilt många motioner och att det är viktigt för sektionens demokrati att sektionsmedlemmarna kan
rösta om motioner utan att först behöva vänta på invalen i 2 – 3 timmar.

Sektionsmötet beslutar

att fastställa föredragningslistan med tillägget att sektionsstyrelsen ska framföra ett meddelande.

§5 Fastställande av mötesordningen

Talman Kelmend Muriqi meddelar att föregående talman David Bååw lämnat en ny mötesordning än den som
presenterades under föregående möte. Carin Lundqvist undrar vad det är för ändringar. Kelmend kan inte svara
på det. Filip Bergqvist ringer David och frågar, han säger att det är för att inte behöva ha med alla punkter
på extrainsatta möten. Axel Flordal undrar exakt vad formuleringen är. Kelmend vet inte och yrkar på att
bordlägga frågan till nästa möte.

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga frågan om fastställande av mötesordningen till nästa möte
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§6 Adjungeringar

Nicolas Renaudo och Rebecca Baker meddelar att de inte är sektionsmedlemar vill bli adjungerade med närvaro
och yttranderätt

Sektionsmötet beslutar

att adjugnera in Nicolas Renaudo och Rebecca Baker med närvaro och yttranderätt.

§7 Föregående mötesprotokoll

Talmanspresidiets meddelar att det föregående protokoll justerades och anslogs i tid i enlighet med stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§8 Uppföljning av beslut

§8a Valberedningen arbetsgrupp
Nils Nerpin meddelar att de har ett utkast till ett policydokument för valberedningen. De hoppas att kunna
slutställa dokumentet i slutet i veckan och kommunicera ut det för att sektionen ska kunna ta ställning. Axel
Flordal vill att åsikter framförs innan nästa sektionsmöte för att det mötet inte ska dra ut på tiden. Det ska
anslås på så många kanaler som möjligt.

§9 Meddelanden

§9a Sektionsstyelsen
Filip Bergqvist ger en statusuppdatering kring renoveringen av Focus där de bytt mattan i korridoren, men den
var för ljus och det ska läggas en ny mörkare matta senare.

Alva Limbäck nämner att det har gått ut en medlemsenkät till alla på sektionen och uppmanar alla att svara
på den.

Felix Hörnfeldt meddelar att sektionen inte behöver betala för mattan. Från första oktober har sektionen börjat
med digital bokföring, och det har fungerat relativt väl men han efterfrågar mer feedback.

Carin Lundqvist undrar hur det går med expansionen. Filip svarar att de fått avslag på ett bygglov för den nya
entrén och att ritningarna behöver göras om. Vad Filip fått höra ska Göteborgs Universitets studenter flytta
från Focus/Hilbert tidigast början av i mars, men han bedömer att det nog blir närmare mottagningen.

§9b Focumateriet
Jesper Buské kliver fram och förevisar hur en genomför safe sex lv6.

§10 Fastställande av beslut

§10a Avsägelser
Sektionsmötet beslutar
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att fastställa sektionsstyrelsens beslut att entlediga:

• Sofie Söderqvist från Finform

§10b Fyllnadsval
Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionsstyrelsens beslut att välja:

• Ludvig Lewis som ledamot i BalNGT
• Alexandra Jernstedt som ledamot i Växteriet
• Simon Franklin som ledamot i Valberedningen

§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

§11a Sektionsstyrelsen 21/22

§11a i Verksamhetsberättelse

Axel Flordal presenterar Sektionsstyrelsen 21/22 verksamhetsberättelse.

Sektionsmötet beslutar

att lägga Sektionsstyrelsen 21/22 verksamhhetsberättesle till handlingarna

Axel presenterar budgetresultatet för 21/22.

Tobias Wallström ser att det finns 60 öre som inte är redovisade. Axel vet inte vad som hänt med dem. Carin
Lundqvist undrar om Axel begått skattebrott. Det menar han att han inte har.

Sektionsmötet beslutar

att lägga budgetresultatet för Sektionsstyelsen 21/22 verksamhhetsberättesle till handlingarna

§11a ii Revisionsberättelse

Talman Kelmend Muriqi upplyser om att revisor Tobias Gabrielii inte närvarar, men han har lämnat in en
revisionsberättelse med kontentan att allt ser bra ut.

Sektionsmötet beslutar

att lägga revisionsberättelsen för Sektionsstyrelsen 21/22 till handlingarna

§11a iii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att bevilja ansvarsfrihet för Sektionsstyrelsen 21/22

§11b Focumateriet 22/23

§11b i Revisionsberättelse

Revisor Carin Lundqvist meddelar att allt ser bra ut och yrkar på ansvarsfrihet.

Sektionsmötet beslutar

att lägga revisionsberättelsen för Focumateriet 22/23 till handlingarna
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§11b ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att bevilja ansvarsfrihet för Focumateriet 22/23

§11c SNF 22/23

§11c i Revisionsberättelse

Revisor Filip Bergqvist meddelar att allt ser bra ut.

Sektionsmötet beslutar

att lägga revisionsberättelsen för SNF 22/23 till handlingarna

§11c ii Ansvarsfrihet

Sektionsmötet beslutar

att bevilja ansvarsfrihet för SNF 22/23

§11d Sektionsstyrelsen 22/23

§11d i Verksamhetsberättelse

Tidigare sektionsordförande Erik Broback redogör för versamhetsberättelsen.

Sektionsmötet beslutar

att lägga verksamhetsberättelsen för Sektionsstyrelsen 22/23 till handlingarna

Någon undrar var man kan hitta budgetresultatet. Carin Lundqvist meddelar att det inte finns och yrkar på
att bordlägga resterande punkter

Sektionsmötet beslutar

att bordlägga resterande §11d

§12 Propositioner

§12a Proposition om läsdagar
Harald de Blanche redogör för styrelsens proposition som är starkt inspirerad av motionen om läsdagar.

Axel Flordal undrar varför det är en proposition och inte ett motionssvar. Harald menar att vid närmare efter-
tanke borde de ha formulerat det som ett motionssvar.

Talman Kelmend Muriqi upplyser att det kommer behöva röstas igenom med 2/3 majoritet på två sektionsmöten.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla propositionen i sin helhet
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§13 Motioner

§13a ”Motion om Läsdagar”
Ingen vill ta upp motionen.

§13b ”Motion om Städhjälp till TalP”
Tidigare medlem i talmanspresidiet Mijo Thoresson förklarar att det är jobbigt att städa hela hörsalen på tre
personer efter varje sektionsmöte.

Axel Flordal tycker det är onödigt att sektmötet beslutar om en sådan detaljfråga och vill lämna det till styret.

Erik Broback påpekar att det är oklart vad ”borde” i motionens ursprungsformulering egentligen leder till för
beslut. Mijo menar att det ska tolkas som att det är ett ”skall”. Axel yrkar på att ändra formuleringen. Mijo
jämkar sig med det.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla motionen med ändringen att det ska stå ”ska” istället för ”borde”

Mijo yrkar på att direktjustera motionen.

Det lyfts att det inte framgår vilka som skulle städa ikväll och att det skulle bli jobbigt att reda ut.

Mijo drar tillbaka sitt yrkande om direktjustering. Ingen annan vill lyfta det

§13c ”Motion om alkoholfria biljetter”
Ingen vill ta upp motionen

§13d ”Motion om Phaddergruppers miljö- och hållbarhetsarbete”
Axel Flordal presenterar sin motion.

Någon undrar hur mycket pengar som phaddergrupperna får från sektionen. Tidigare FnollK-kassör Marcus
Johansson säger att det är runt 30 – 40% av kostnaden för phaddergruppsarren under mottagningen.

Nicklas Brodin undrar varför inte FnollK kan besluta det internt. Axel menar att det då blir FnollK som får
stå till svars om någon phaddergrupp missköter sig, med det här upplägget är det phaddergruppen som blir
ansvarig. Någon poängterar att termen ”phaddergrupp” inte är definierad i motionen. Axel menar att de indirekt
blir det genom phadderkontrakten. Någon undrar vem i phaddergruppen som skulle bli ansvarig. Axel menar
att exempelvis phaddergruppschefen skulle vara det. Hedvig Wennberg menar att det i sektionens miljö- och
hållbarhetspolicy står att det bara ska gälla sektionsorgan. Axel menar att motionen är tydlig nog för att det
ska gå att tolka som att phaddergrupperna ska följa den ändå.

Alva Limbäck presenterar styrets motionssvar.

Mikael Eriksson menar att motionssvaret går väldigt mycket längre än ursprungsmotionen då den försöker for-
malisera phaddergrupper. Axel undrar om det är FnollK som har allt ansvar och är arrangör med motionssvarets
formulering. Melvin Ottosson undrar hur många arrangemang som skulle beröras. Någon upplyser att det är
totalt tre phadderhäng, nollbrickstillverkningen och överraskningssittningen.
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Axel menar att styrets svar inte åstadkommer det hans yrkande skulle och att det är för omfattande och vagt.

Alva yrkar på avslag så att de kan diskutera det på ett styretmöte och lägga en proposition alternativt ändra i
arbetsordningen.

Sektionsmötet beslutar

att avslå motionen i sin helhet

§13e Vårbal
Jacob Sandström presenterar BalNGTs motion.

Simon Benstorp undrar varför balen är så mycket dyrare än en vanlig sittning. Jacob säger att det är för att hyra
bussar är dyrt och mat och dekor är betydligt dyrare än för en vanlig sittning. Axel Flordal undrar hur många
platser det kommer vara på sittningen. Jacob säger att det var runt 70 sist och de siktar på en liknande siffra nu.

Jacob säger att det finns en preliminär bokning på Härrydastugan söndag 12e maj. Mikael Eriksson undrar om
de snälla kan lova att det blir en lördag nästa läsår. Jacob säger att de kan försöka.

Felix Hörnfeldt presenterar styrets motionssvar.

Någon undrar om det funderats på någon annan lokal. Jacob säger att de kollar på det.

Sektionsmötet beslutar

att bifalla motionen i sin helhet

§13f Motion om Förbud av hissåkande bland FIF
Samtliga i FIF23 kliver fram och presenterar deras motion.

Emrik Östling undrar om förbudet även gäller pateter. Det gör det inte. Axel Flordal ber FIF demonstrera 10
armhävningar, det gör de. Adam Orthag menar att rulltrappor också förbrukar energi och borde förbjudas. FIFs
kassör Välling säger att de förbrukar energi även om ingen använder dem. Sean Berglund undrar om skidliftar
räknas med. FIF menar att de inte gör det.

Någon undrar vad som händer om man blir tvingad att åka hiss. Ordförande Apotek-Arne säger att man måste
göra armhävningarna, men han rekommenderar skarpt att man först kontaktar polisen. Därefter ska en göra
armhävningar. Någon undrar om det gäller privat, exempelvis om man tar hissen till sin lägenhet. FIF menar
att det gör det. Någon undrar om bara sektionsmedlemmar får ertappa FIF. Ja, så är det. Erik Broback upplyser
om att folk som tagit examen också är sektionsmedlemmar.

Axel menar att motionen är helt i linje med tidigare sektionsmötesbeslut och att precis sådana roliga motioner
passar på ett sektionsmöte. Oscar Jonsson yrkar på att dra streck i debatten

Sektionsmötet beslutar

att dra streck i debatten

Sektionsmötet beslutar

att bifalla motionen i sin helhet

Axel Flordal yrkar på att direktjustera motionen.
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Sektionsmötet beslutar

att direktjustera motionen

Sektionsmötet beslutar

att ajournera mötet från 19:17 till 20:17

Talman Kelmend Muriqi öppnar mötet 20:20.

Filip Bergqvist yrkar på att tidsbegränsa samtliga intervjuer till 90 sekunder. Någon tycker att de ej valberedda
posterna i FIF bör få längre tid för utfrågning.

Sektionsmötet beslutar

att tidsbegränsa utfrågningstiden till 90 sek för alla personval förutom FIF-ledamöter

Joel Sandås yrkar på att inte tillåta frågor i still med ”hur många armhävningar kan du göra” i utfrågningarna
av FIF-ledamöter. Talman Kelmend Muriqi yrkar på att han ska avgöra vad som är en ”fysisk fråga”, Joel jämkar
sig.

Sektionsmötet beslutar

att inte tillåta fysiska frågor i stil med ”hur många armhävningar kan du göra” till intervjuer av FIF
ledamöter, där Talmannen avgör vad som är en sådan fråga.

§14 Personval

§14a FARM

§14a i Ordförande

Det finns 1 sökande:

• Mikael Eriksson

Mikael är 24 år, har körkort började F19 och sedan TM20. Han söker för att han suttit i många andra kommit-
téer på sektionen och vill göra något lite mer seriöst. Niklas Brodin undrar om Mikael, som suttit i F6, hade
kunnat tänka sig att ha FARM-mässan på Gasquen. Han ser för och nackdelar och ska se över möjligheten.
Någon undrar hur många armhävningar Mikael kan göra. Han gör 30 stycken och får en applåd. Filip Berglund
undrar om Mikael kan måla ett ξ. Det gör han.

Joel Sandås från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Mikael Eriksson som ordförande i FARM24

§14a ii Vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Alanja Norinder
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Alanja började 2023 och ska försöka fixa mycket spons till folket. Elias Guedra undrar vad Alanja tycker är
FARMs viktigaste uppgift. Pengarna tycker hon. Edvard Njim undrar hur hon ska göra den bästa FARM-mässan
hittills. Fler företag. Elias undrar hur hon ser till att det inte tar slut på räkor på räkfrossan. Hon ska köpa
några ton. Albin Blomster undrar hur hon ser till att företag faktiskt vet vad F och TM gör för något. Hon
säger att hon ska jobba med det.

Joel Sandås från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alanja Norinder som vice ordförande i FARM24

§14a iii Kassör

Det finns 1 sökande:

• Oskar Hjalmarsson

Oskar är 21 år och går f23. Han säger att tidigare FARM en gång skrev fel i sin budget och att den då blev 1,2
miljoner. I år ska de nå den siffran. Nicklas Brodin undrar hur han ska öka mängden gratis godis på FARM-
mässan. Han ska ersätta alla popcorn som funnits tidigare med godis till att börja med. Felix Rylander undrar
vilket som är hans favoritbondgårdsdjur. Gris. Han gillar knorren. Någon frågar hur många situps han kan göra.
Han gör 27 stycken. Joel Krisersson undrar hur han lättast dubblar FARMs pengar. Vinstdrivande räkfrossa
för hela Chalmers.

Joel Sandås från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Oskar Hjalmarsson som kassör i FARM24

§14a iv Val av 1 – 5 ledamöter

Joel Sandås läser upp Valberedningens gruppnominering. Då Valberedningens nomineringar godkänts av sek-
tionsstyrelsen och då deras nomineringar av förtroendeposterna valdes av mötet, väljs de gruppnominerade
automatiskt in, det vill säga: Benjamin Kern Katz, Marcus Guthe, Max Carlén, Martin E.C. From och Emmie
Liljenberg.

Joel poängterar att han yrkade på att begränsa fysisk aktivitet för att korta ned tiden på sektionsmötet, och
för att förtydliga det som yrkar han på att utöka tidigare frågeförbud till resterande sökande.

Sektionsmötet beslutar

att att utöka tidigare inskränkning på frågor relaterade till fysisk aktivitet till samtliga utfrågningar på
mötet.

§14b FIF

§14b i Ordförande

Det finns 1 sökande:

• Ella Jansson
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Ella är 21 år, går f23 och har körkort. Hon ser mycket potential i föreningen och tycker om att springa. Melvin
Ottosson undrar hur hon ska utveckla FIF. Hon vill titta mycket på uppslutningen på arren och hur man kan
öka den. Elliot Retzlaff undrar hur hon många våningar hon skulle kunna bli tvingad att åka hiss. Inga, det
finns alltid väggar att klättra uppför. Hon vill se över kontinuerliga arrangemang, exempelvis insipreras av andra
sektioners veckovisa löppass.

Adam Granqvist från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Ella Jansson som ordförande i FIF24

§14b ii Vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Hilma Claesson

Hilma är 19 år, f23, har körkort. Han söker för att FIF verkar som en kul förening och vill inspirera andra
att röra på sig. Axel Flordal undrar vad en vice egentligen gör. Hon säger att den håller stämningen i FIF och
håller säkra och bra arrangemang. Hon vill ha mer skidåkning. Någon undrar hur många armhävningar hon rent
teoretiskt kan göra, 20 – 30 stycken. Albin Blomster undrar hur man bäst tar hand om sin ordförande. Med kär-
lek. Melvin Ottosson undrar hur många råa ägg hon ska käka på nästa dödsfys. Fler än vad Melvin kan säger hon.

Adam Granqvist från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Hilma Claesson som vice ordförande i FIF24

§14b iii Kassör

Det finns 1 sökande:

• Elliot Retzlaff

Elliot är 20 år, går f22 och har körkort. Fredrik Skoglund undrar om FIF kan fixa någon mer resa än skidresan.
Elliot kan tänka sig surfning, men att det nog faller lite utanför FIFs budget. Någon undrar vilket arr han hade
velat se mer, curling svarar han. Nicko Sadeghi undrar om FIF kan arra handboll med klister. Han säger att
han velat men att det är svårt att hitta hallar som tillåter det.

Adam Granqvist från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elliot Retzlaff som kassör i FIF24

§14b iv Val av 1 – 6 ledamöter

Det finns 11 sökande:

• Patrick Henningsson

• Emil Dahlberg

• Robin Alenvik

• Felicia Johanson
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• Marcella Tofft

• Andreas Arseine

• Jens Hylgaard

• Harry Chu

• Benjamin Sköld

• Viktor Wellander

• Jakob Fredby

Det nämns att det är väldigt många sökande och att intervjuerna bör tidsbegränsas

Sektionsmötet beslutar

att tidsbegränsa utfrågningstiden till 120 sekunder för alla FIF-ledamöter

Patrick är 20 år tm23 och har automatkörkort. Han vill representera en underrepresenterad grupp i FIF, folk
utan atletisk talang. Marcus Blixt undrar hur han bäst gör reklam för ett FIF-arr. Ljusa färger, glada ansikten
och så många bollar som möjligt. Han kom på fjärdeplats med en match vunnen i akademiska spelen i Leauge
of Legends. Någon undrar vilken som är hans favoritboll. Glasskulor.

Emil är 19 år och började 2023. Han har bil och truckkörkort. Han söker för att han tycker att FIF gör ett viktigt
arbete. Albin Blomster undrar vilken post han är taggad på. CM-ansvarig. Hans favoritsporter är innebandy,
fotboll och hockey. Hans favoritboll är fotboll. Elias Guedra om han kommer fortsätta med ”? med FIF” nästa
år. Det kommer han.

Robin är 18 år, f23, har körkort och tycker FIF verkar kul. Bästa FIF-arret han varit på är innebandy. Elias
undrar vilka arr han velat se mer av. Bollsport. Albin undrar vad han ska göra för att förbättra FIF. Tiderna
för arr. Han föredrar onsdagsarr då det är mer bollsport på dem.

Felicia är 21 och går f23 och har körkort. Hon ser både själviska och icke-själviska anledningar att söka. Hon är
inte så bra på sport, så alla kommer känna sig välkomna. Hon tror också att det skulle vara kul att sitta i en
förening. Elias undrar vilken post hon velat ha. PR, både att designa och hypea upp folk i verkligheten. Någon
undrar om hon ska gå på alla FIFs arr. Hon ska försöka gå på många. Ella undrar vad hon kan göra bättre än
förra FIF. Se till att det kommer fler.

Marcella 19 år och går sitt första år. Hon söker för att hon gillar att träna och att det är viktigt att uppmuntra
andra att träna. Elias undrar vad hon velat se mer av. Mer dödsfys och löpning. Albin Blomster undrar vad
hon velat förbättra med FIF. Hon är intresserad av att söka PR eller skidansvarig. Någon undrar hur hon
ska få folk att komma på FIFs arr. Hon ska göra den bästa PRen hon någonsin sett och dra med sig vänner
som ska dra med sig sina vänner. Hon är vegan så hon får se huruvida de slinker ned några ägg på nästa dödsfys.

Andreas är 20 år går f23 och har körkort. Han söker för att han tycker att de arr han varit på har varit riktigt kul
och ser det som ett bra första engagemang i sektionen. Någon undrar hur långt han klarar sig på ett BIP-test.
Så länge man kan gå. Bästa FIF-arret han varit på var beachvolleyn. Med inf med pengar arrar han citygolf.
Han är sugen på att söka materialare för att den verkar lättast att utveckla.

Jens är 20 år går tm23 och han har körkort. Han tyckte aspningen var kul och söker därför. Hans bästa sport är
Counter Strike och sämsta sport handboll. Han är intresserad av att vara skidansvarig och kommer lägga den
så att det inte krockar med plugget. Rebecka Mårtensson undrar om han tycker det är värt att ha skidresan
över en helg då det blir mycket dyrare då. Han vill lägga den i december istället då det är billigare. Det bästa
FIFarren han varit på var asparnas arr, spökboll. Han håller gärna arr tillsammans med E-sport.
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Harry är 20 år och går tm22. Han söker för att han brukar gå på FIFs arr. Albin Blomster påpekar att Harry
varit på väldigt många FIF-arr, 38 stycken upplyser Elias. Bästa arret han varit på är ”? med FIF” under
aspningen. Han vill vara materialare. För att få fler personer till arren så vill han vara ute i god tid med all PR.

Benjamin är 19 år går f23, han kan köra bil, oklart om han har körkort. Han gillar FIF-arr för att träffa nya
människor. Han kan tänka sig att vara CM, PR och materialare. Hans favoritarr är Pickleball. Hans favoritma-
terial är stål. Någon vill ha tips för att klara Janan. Han tycker de ska gå på Dödsfysen. Han vill ha fler arr
med lite ovanligare sporter.

Viktor går f23 och har automatkörkort. Han tycker idrott är kul men är idrottsligt misslyckande och vill gottgöra
sina föräldrar. Han kan tänka sig att vara SAIF-ansvarig, en post som ingen annan verkar intresserad av. Han
avslutar sina mejl med ”med vänliga hälsningar”.

Jakob är 21 år och går tm22. Han tycker FIF är ett härligt gäng och behöver verkligen börja träna. Han vill se
mer racketsporter. Han vill se mindre fotboll. Jozef Zoltan undrar om han, med sin erfarenhet i Gameboy kan
han tänka arra schack-boxning. Det kan han. Han kan tänka sig alla poster.

Det nämns att det är väldigt många att rösta på och svårt att veta vem som är vem. Rebecka Mårtensson yrkar
på att alla ska komma in igen innan persondiskussionen och säga sitt namn,

Sektionsmötet beslutar

att låta alla sökande presentera sig en gång till

Sektionsmötet beslutar

att välja Felicia Johanson, Harry Chu, Benjamin Sköld, Patrick Henningsson, Jens Hylgaard och Viktor
Wellander till ledamöter i FIF

Talman Kelmend Muriqi ajournerar mötet i 10 minuter

§14c FnollK

§14c i Ordförande

Det finns 2 sökande:

• Gabriella Hogmalm

• Arvid Kolstad

Gabriella är 20 år gammal och går f23, har körkort. Hon ska arra en banger mottagning för Nollan. Marcus
Johansson undrar vad hon ser för förbättringar. Fler samarr med TBK, men mottagningen var väldigt bra.
Bästa mottagningsarret är Müsteriesittningen. Albin Schmidt undrar om hon kan tänka sig ha en neandertalare
som maskot. Det hade behövts mer diskussioner kring det. Hütt undrar vad hennes favoritmöte är, MOS. Utan
budget hade hon arrangerat ”lär känna Göteborg”. Någon undrar hur Nollan ska komma in i sektionslivet. Hon
tycker om phaddergruppssystemet men vill göra det lätt att byta grupp.

Arvid är 21 år och började f22 och har körkort. Han älskar att vara ordförande. DP arrar dessutom ett julbord
imorgon och alla som röstar på honom får en extra köttbulle. Adam Orthag undrar om han kan hjula. Arvid ska
förevisa, men stoppas av talmannen, då mötet röstat för att förbjuda detta. Filip Björnåsen undrar å mångas
vägnar när det fantastiska julbordet är. Portarna öppnar 18:00.

Emma Chan från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Gabriella Hogmalm som ordförande i FnollK24
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§14c ii Vice ordförande

Det finns 2 sökande:

• Nina Eklund

• Simon Eriksson

Nina är 20 år, går f23 och söker för att hon tyckte mottagningen var väldigt kul. Hon menar att vice tar ordfö-
randes roll när denne frånvarar och ser till att det är allmänt bra stämning. Bästa gücklet är att hoppa fallskärm.
Marcus Johansson undrar om hon ser några förbättringsmöjligheter. Hon vet inte något i nuläget, men tänker
att det finns statistik som visar sånt. Filip Berglund undrar vilket ben på ovven en skriver sitt namn. Höger
ben säger hon.

Simon är 20 år och söker Rust i d... Han börjar på nytt: vice i FnollK. Han tror saffranskladdkakan på julbordet
är väldigt bra. Han rekommenderar att alla kommer på julbordet imorgon. Han skulle lägga hela mottagnings-
budgeten på nya bord och stolar till Focus.

Emma Chan från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Nina Eklund som vice ordförande i FnollK24

§14c iii Kassör

Det finns 2 sökande:

• Ella Egedal Henrysson

• Filip Björnåsen

Ella är 20 år, började 2023 och har körkort. Hon söker för att mottagningen är viktig. Albin Schmidt föreslår
att de lanserar FnollKoin, Ella tycker att det vore bra om det blev obligatoriskt för Nollan att köpa den. Joel
Kristersson undrar vad Ella skulle göra om infochefen brände hela budgeten på Nollmoduler. Hon skulle åter-
använda dem kommande år. Marcus Blixt undrar hur mycket hon kommer höja Nollmoduls-budgeten. Hon vill
inflationsjustera den. Marcus undrar vad hon hade velat prioritera i budgeten. Hon vill hålla arren billiga för
Nollan.

Filip är 23 år gammal och började 2022. Tydligen måste han söka. Han vill ta bort nollningen. Då kan man
spara pengar. Och exempelvis lägga dem på julbord. Även att köpa nya bord och stolar till Focus. Det kommer
vara dyr julskinka på julbordet imorgon. Med mottagningsbudgeten hade han också kunnat göra maten gratis
på DuParna.

Emma Chan från valberedningen läser upp valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Ella Egedal Henrysson som kassör i FnollK24

§14d Val av 1 – 4 ledamöter
Emma Chan läser upp Valberedningens gruppnominering. Då Valberedningens nomineringar godkänts av sek-
tionsstyrelsen och då deras nomineringar av förtroendeposterna valdes av mötet, väljs de gruppnominerade
automatiskt in, det vill säga: Herman Sterner, Jozef Zoltan, Caroline Guttke, Isak Apelqvist
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§15 Övriga frågor

Inga övriga frågor föreligger.

§16 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:

• 8an-Nollan som hade en kaotisk tacksittning i tågvagnen

• Oscar Jonsson som begärde votering i streck i debatten på sektionsmötet

• Adam Molnar som var med och handlade på systemet inför Cocktailpartyt, men var 19 så att de inte
fick handla och ett nytt SNF-gäng fick gå tillbaka långt senare och plocka allt på nytt.

• Anton Fondelius, Hassan Abla och Arvid Kolstad som försökte mata fiskar på fel våning

• Harald de Blanche som mitt under sektionsmötet publicerade ett styrelsemötesprotokoll med väsentliga
felaktigheter och tillfälliga rubriker

• Ella Egedal Henrysson som krossat 2 mintufalskor på båten från Danmark

• Talman Kelmend Muriqi som bokade en sal utan uttag, igen.

Sektionsmötet beslutar

att ge Ella Egedal Henrysson Dumvästen.

§17 Mötets avslutande

Mötet avslutas av Talman Kelmend Muriqi 00:20.
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Signaturer

En signatur på den här sidan avser hela sektionsmötesprotokollet 23/24:SEKT–02. Det sker elektroniskt via
digitalt ID och de elektroniska signaturerna återfinns i slutet av detta dokument. Kontakta talmanspresidiets
sekreterare på talman.sekr@ftek.se vid kontroll eller övriga frågor.

Kelmend Muriqi
Talman

Felix Hörnfeldt
Justerare

Viktor Sundström
Sekreterare

Andreas Erlandsson
Justerare
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Verksamhetsberättelse 21/22
Sektionsstyrelsen 02-10-2022

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Verksamhetsberättelse F-styret 21/22

Sektionsstyrelsen

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK HT21 Emma Ödman
Ordförande FnollK VT22 Felix Hörnfeldt

Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM HT21 Eric Carlsson
Ordförande FARM VT22 Marcus Möller

Verksamhetsberättelse
Nedan redogörs för vilka punkter på verksamhetsplanen som F-styret har jobbat med under sitt verk-
samhetsår.

• Undersöka möjlighet att gå med i kårens ekonomipaket
Efter att sektionskassören undersökt frågan valde styrelsen att inte gå med i ekonomipaketet då
det inte var förenligt med delar av sektionens verksamhet.

• Arbeta för att öka utnyttjandet av äskningspotten
Under året har äskningspottens utnyttjande varit högt och styrelsen hoppas att detta fortsätter
även kommande år.

• Fortsätta arbetet med implementationen av sektionens kommunikationspolicy Imple-
menteringen har förbättras vilket kan ses på den ökade mängden inlägg på ftek, men det är alltid
ett pågående arbete vad gäller implementation av någon policy.

• Se till att mer information om arrangemang läggs upp på Ftek
Sektionsstyrelsen har verkat för att fler arrangemang ska läggas ut på ftek och som det går att se
på efterföljande mottagning verkar det ha fungerat.

• Undersöka implementeringen av ett nyhetsbrev
På efterfrågan av sektionen har informationsansvarig i styret tagit på sig ansvaret för att skicka ut
nyhetsbrev varje måndag som går att prenumerera på via https://ftek.se/nyhetsbrev/.

• Verka för att sektionsmöten ska bli kortare
Styrelsen har undersökt lösningar för att korta ner på sektionsmötena och inte hittat några förslag
som inte skulle gå emot vissa av sektionsmötets principer. Talmanspresidiet har däremot testat att
dela upp ett sektionsmöte i två, vilket har mötts med blandade åsikter.
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• Verka för att fler aktiverar sig i sektionen
Söktrycket under året verkar ha ökat i samband med att restriktionerna släpptes. Under året så
har andra engagemang tagits upp, t.ex. flertalet arbetsgrupper. Utvärdering av sektionsföreningar
visade att förändringen var positiv.

• Implementera och utvärdera sektionens miljö- och hållbarhetspolicy
Styrelsen har förtydligat vad som är policy och vad som är beslut i styrdokumenten på ftek för att
underlätta framtida arbete. Sektionen har utvärderat tidigare beslut och fattat ett nytt beslut om
sektionens köttkonsumption som ska utvärderas kommande år.

• Hantera medlemmarnas ohälsosamma arbetsbelastning
Frågan har arbetats med löpande och programmen håller på att förändras. Effekterna är ännu
oklara. Målet om att ta fram en handlingsplan för stresshantering har inte förverkligats, men det
har tagits fram en stödgrupp för studenterna.

• Arbeta för att förebygga psykisk ohälsa hos sektionens medlemmar
Det har tagits fram en extra resurs för att ge studenter stöd i psykosociala frågor i form av en
stödgrupp som består av SAMO och andra frivilliga studenter. Styrelsen har haft psykosociala
frågor i åtanke under hela årets arbete.

Stödgruppen har också tagit fram en lista med olika resurser att vända sig till för att få hjälp.
Listan går att hitta som Studiesocialt stöd"under Student-fliken på ftek.

• Främja jämlikhetsarbetet på sektionen
JämF har omstrukturerats för att bättre kunna driva jämlikhetsfrågor på sektionen. Det har även
arrangerats stormöten för de sektionsaktiva med ett fokus på likabehandlingsfrågor. Jämlikhetsar-
betet är som många av de andra frågorna ett pågående projekt.
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REVISIONSBERÄTTELSE
2023-12-02

Styret 21/22

Revisionsberättelse Styret 21/22

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för Styret 21/22. Det är ordförande Carl Strand-
by och kassör Axel Flordal som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och för
att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är att uttala oss om
årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi plane-
rat och genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att
årsbokslutet inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval
av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår
också att pröva redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma
de betydelsefulla uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att
utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund
för våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår be-
dömning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektions-
mötet fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet
för räkenskapsåret.

Göteborg, Lördag den 2:e december 2023

Revisorerna genom

Tobias Gabrielii
Revisor

Revisor
Tobias Gabrielii
tobias.gabrielii@gmail.com

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Alexandru Golic
revisor.2@ftek.se



Sektionsstyrelsen
Budgetresultat för verksamhets̊aret 21/22

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Resultat
Fysikteknologsektionen 21/22

INTÄKTER Budget Resultat UTGIFTER Budget Resultat
Program, F 182 494 182 494 FnollK 260 000 256 262,64
Program, TM 40 445 40 445 SNF 48 200 36 818,37
Sektionsavgift 81 000 81 200 Focumateriet 28 320 37 700,76
FARM 190 660 321 300,10 F6 356 350 309 437,39
F6 357 900 296 120,25 DP 262 650 238 757,60
DP 270 400 236 302,92 FARM 104 600 71 021,01
FnollK 45 000 58 372,20 Valberedning 5 030 4 654,88
Focumateriet 28 550 33 893,68 Utbildning 2 850 1 362,50
SNF 0 0 Sektionsmöten 10 800 12 898
Sektionsbil 22 000 53 305 Möteskostnader 4 600 1 216,45
Uthyrning Focus 13 000 9 333,50 Sektionens vecka 38 000 38 054,63
Sektionsaccessoarer 22 000 10 444,88 Styret 34 100 29 058,48
Riktade satsningar F 0 0 Sammanh̊allning sektaktiva 22 400 13 542,15
Riktade satsningar TM 0 0 Sektionsbil 76 300 68 811,03
Sektionens vecka 4 000 5 400 FIF 34 600 57 167,54
SaFT 10 000 0 Finform 19 450 10 436
Övriga intäkter 10 000 13 807,94 Foton 3 940 2 271,71
FIF 0 16 418 Fabiola 9 600 4 119,05
Balen 0 32 500 Gameboy 5 950 4 883,29
TOTALT: 1 277 0949 1 391 067,47 Hofflor 5 200 5 436,49

Ärtsoppa 11 200 13 054,59
Julmiddag 20 000 20 495,12
IT 1 650 5 371,25
Tidning 3 499 2 589
Avskrivning uteplatsen 15 000 15 000
Upprustning av Focus 33 500 40 374,05
Finansiella avgifter 13 229 19 444,36
Sektionspott 22 200 37 744,34
SaFT 16 000 0
Sektionsaccessoarer 31 335 24 233
Äskning partytält 17 000 20 534
Tejpinventarier 0 0
Ny flagga 3 500 3 488
Porslin 12 000 8 585
Balen 0 46 441,20
JämF 0 1 103,91
Tryckfolie 0 12 938
Kostnader föreg̊aende år 0 673,21

RESULTAT -254 014 -84 912,13 TOTALT: 1 531 963 1 475 979,60



Sektionsstyrelsen
Budgetresultat för verksamhets̊aret 21/22

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förtydligande av budgetposter

STYRET Budget Resultat SNF Budget Resultat
Kontorsmaterial 3 500 11 346,85 Cocktailparty 22 500 21 775,77
Teambuilding styret 3 600 3 072,60 Utvärderingsluncher F/TM 3 500 238
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 610,89 Teambuilding 2 700 2 636
Kärnstyret - aspning och överlämning 3 600 4 319,26 Aspning 4 000 3 952,87
Representation 3 000 1 239 Representation 5 000 2 987
Mottagning 2 500 2 347,93 VBL 3 000 350
Riktad satsning F-spexet 0 0 SNFika 2 000 2 898,68
Riktad satsning brädspel 0 0 Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 1 389,25
Subventionering vegetarisk mat 8 000 0 Mottagning 1 000 574,80
Riktad satsning Kurslitteratur Focus 5 000 0 SNFöreläsning 0 0
Övrigt 2 000 5 121,95 Övriga utgifter 1 000 150
Klimatkompensering sektionsbilen 1 000 0
TOTALT: 34 100 29 058,48 TOTALT: 55 700 34 033,69

FINFORM Budget Resultat FIF Budget Resultat
Tidning LP1, mottagningsnummer 2 700 2 809 Representation 1 800 1 800
Tidning LP1 2 700 2 860 Bokningar av pass 18 900 29 575,46
Tidning LP2 2 700 1 923 Materialinköp 6 300 6 462,40
Tidning LP3 2 700 1 721 Motionshallen 1 500 2 250
Tidning LP4 2 700 0 H̊alla i CM 1 700 12 816,20
Tidningssläpp 2 250 0 Deltagande CM 1 300 1 800
Aspning / Teambuilding 1 500 623 Subvention Göteborgsvarv 0 800
Representation 1 100 0 Aspning 900 838,61
Reportage 500 500 Överlämning 900 898,42
Övriga utgifter 800 0 Teambuilding 900 0

Övriga utgifter 400 118
TOTALT: 19 900 10 436 TOTALT: 34 600 57 359,09

FOTON Budget Resultat FABIOLA Budget Resultat
Material mm. 1 000 278 Brudar och bärs 3 000 2 042,59
Teambuilding 300 173,39 Inspoföreläsningar 400 189
Överlämning 600 41,90 Pluggkvällar 1 200 387,46
Representation 1 290 1 194 Menssk̊ap 400 0
Aspning 750 584,42 Bastu 1 800 1 200

Representation 1 200 0
Aspning 1 000 0
Teambuilding 300 300
Överlämning 300 0

TOTALT: 3 940 2 271,71 TOTALT: 9 600 4 119,05

GAME BOY Budget Resultat
Brädspelskvällar 2 400 2 298,64
Aspning 750 0
Representation 1 200 1 200
Teambuilding 300 95,80
Överlämning 300 291,85
Material mm. 1 000 997
TOTALT: 5 950 4 883,29
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Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom den preliminära budgeten och skillnader mot förra året.

Utgifter och inkomster

Liksom förra verksamhets̊aret s̊a är budgeten lagd s̊a att den inkluderar sektionens totala utgifter och intäkter. Detta är
för att tydliga redovisa sektionens ekonomi.

Sektionens ekonomi och Covid-19

Under föreg̊aende verksamhets̊ar p̊averkades b̊ade sektionens intäkter och utgifter stort av den p̊ag̊aende pandemin. Den
preliminära budgeten är lagd i hoppet om att nästa verksamhets̊ar ska kunna närma sig ett normalläge och har därför
vissa skillnader mot den reviderade budgeten för 20/21.

Skillnader mot förra året

Programbidrag och Focusköket

Under den andra delen av 20/21 fattade sektionsmötet ett beslut om att använda delar av programbidraget för att renovera
Focusköket. Detta betalas av ett avdrag i programbidraget som händer verksamhets̊aren 20/21, 21/22 och 22/23.

Riktade satsningar

Riktade satsningen ang̊aende böcker p̊a Focus har tillkommit i år med pengar som sektionen fick av programmen förra
året. D̊a de andra riktade satsningarna var en eng̊angsföretelse under 20/21 stryks budgetposterna till 21/22.

FnollK

Bidraget som styret ger till FnollK har inför mottagningen 21 höjts fr̊an 180 kkr till 215 kkr. Detta framför allt p̊a att
FnollK räknar med högre utgifter i år och att styret fortsatt behöver lägga en minusbudget.

FOC

Posterna för flipperdelar och automatdelar har flyttats fr̊an FOC till posten ”Upprustning Focus”. Summorna är dock
fortsatt de samma och budgeten för inventarier, reperationer och övriga inköp till Focus är fortsatt 30 kkr.

Funktionärer och föreningar

Inneh̊allet i denna post har flyttats till diverse andra poster, bland annat Foton och Fabiola och posten har därför strukits
helt inför 21/22.

Sektionsaccessoarer

Det fanns planer p̊a att köpa in en hel del sektionsaccessoarer under 20/21 men d̊a detta inte hanns med i s̊a stor
utsträckning som styret tänkt sig s̊a st̊ar en stor del av posten kvar inför 21/22.
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Avskrivning sektionsbilen

Avskrivningen av sektionsbilen blev färdig under 19/20 och har därför strukits helt ur budgeten.

Sektionens vecka

Sektionens middag f̊ar tillbaka de 10 kkr som posten minskades med inför 20/21. Detta d̊a sektionsstyrelsen hoppas p̊a
att middagen ska kunna genomföras som normalt under 21/22.

SNF

Budgeten för cocktailpartyn har höjts för att budgetera för 3st eftersom LP1 inte kunde genomföras som vanligt.

Game Boy

Game Boy blev under 20/21 sektionsförening och har därför f̊att en egen budgetpost inför 21/22.

Ny flagga

Under sektionsmötet 2019-10-09 valde sektionsmötet att en ny flagga skulle införskaffas. Detta har sedan dess inte blivit
gjort och styret har därför lagt en budgetpost med syftet att sagda flagga ska köpas in under början av 21/22.

Subventionering av vegetarisk mat

Under sektionsmötet 2021-02-25 fattades det ett beslut om att vegetariska alternativ p̊a sektionens arrangemang ska vara
10 kr billigare än köttalternativen. För att förhindra en extra kostnad för kommittéerna beslutades det att styret skulle
subventionera denna kostnad och därför budgeterar styret 8000 kr i detta syfte.

Klimatkompensation

Sektionsmötet 2021-02-25 fattade även beslut om att utsläppen fr̊an sektionsbilen ska klimatkompenseras. Styret upp-
skattar denna kostnad till ungefär 1000 kr per år och har därför budgeterat för detta.

Styret

Kärnstyrets teambuilding budget har höjts för att matcha kommittéernas och SNF:s teambuildingbudget. Det har även
tillkommit en budgetpost för övriga kostnader som styret kan komma att f̊a under verksamhets̊aret.





Revisionsberättelse
SnFTM22/23

2023-10-04

Revisionsberättelse SnFTM 22/23

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för SnFTM 22/23. Det är ordförande Beatriz Bento Hansson
& kassör Andreas Erlandsson som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och för att
bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. V̊art ansvar är att uttala oss om årsbokslutet
och förvaltningen p̊a grundval av v̊ar revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi planerat och ge-
nomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att årsbokslutet inte in-
neh̊aller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval av underlagen för belopp och
annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ing̊ar ocks̊a att pröva redovisningsprinciperna
och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma de betydelsefulla uppskattningar som kommittén
gjort när den upprättat årsbokslutet samt att utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi
anser att v̊ar revision ger oss rimlig grund för v̊ara uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt v̊ar bedömning inte
handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektionsmötet fastställer redo-
visningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet för räkenskaps̊aret.

Göteborg, fredag den 4 Oktober 2023

Revisorerna genom

Filip Bergqvist
Revisor

Revisor
Carin Lundqvist
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Filip Bergqvist

revisor.2@ftek.se



Verksamhetsberättelse
Sektionsstyrelsen 2022/2023

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Verksamhetsberättelse F-styret 22/23

Sektionsstyrelsen

Ordförande Erik Broback

Vice ordförande Felix Uddén

Kassör Gabriel Berggren

Sekreterare Victor Salomonsson

Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer

Ordförande DP Lucas Kuszli

Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK HT22 Felix Hörnfeldt

Ordförande FnollK VT23 Viktor Arvidsson

Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson

Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM HT22 Marcus Möller

Ordförande FARM VT23 Filippa Hultin

Verksamhetsberättelse

Nedan redogörs för vilka punkter p̊a verksamhetsplanen som F-styret har jobbat med under året.

• Se till att mer information om arrangemang läggs upp p̊a Ftek
Information har i större utsträckning lagts upp p̊a Ftek det senaste året. Sektionsstyrelsen har ar-
betat med att information om arrangemang och andra projekt fortsatt inte enbart ska läggas upp i
Fysikteknologsektionen-gruppen p̊a Facebook utan även p̊a Ftek.

• Utveckla kommunikationen mellan sektionsstyrelsen och studentrepresentanter
En ny sida har skapats p̊a Ftek där det g̊ar att se vilka som är studentrepresentater i de olika r̊ad
där styrelsen tillsätter studentrepresentanter. Detta underlättar för gemene teknolog och styrelsen vart
sektionen har studentrepresentater. Även kommunikationen inom KFM-omr̊adet mellan oss, UOR:er och
andra sektioner har utvecklas.

• Sektionens valberedning
I samr̊ad med sittande valberedning har styrelsen bett sektionsmötet tillsätt en arbetsgrupp som skall ta
fram dokument för att öka insynen i hur valberedningen arbetar för gemene teknolog.

Dessutom har det undersökts möjligheten att själva valberedningen skulle valberedas med detta konsta-
terades vara en d̊alig lösning.

• Uppdatera styrdokument
Flera policies har reviderats s̊a att dessa stämmer överens med praxis och relevanta bestämmelser och
slagits ihop för att minska antalet dokument. Bland dessa är en ny incidenthanterings policy, arbetsordning
och ekonomisk policy. Dessa dokument har uppdaterats s̊adant att de stämmer väl överens med praxis
och s̊a att alla årets beslut och ändringar nu st̊ar med.

• Slutför utökandet av sektionslokalen
Tekniskservice lokaler och kommittérummen ska renoveras under hösten 2023 medstart efter mottagningen
och vara färdigställd till början av v̊aren. GU skall d̊a flytta in till teknisk service och sektionen skall d̊a
ta över Hilbert. En arbetsgrupp har med en representant fr̊an högskolan har fastställt en plan för hur
utökningen ska ske, gemene teknolog har dessutom haft chans att skicka åsikter p̊a planen.

• Implementera och utvärdera sektionens miljö- och h̊allbarhetsbeslut
Föreg̊aende år antog sektionsmötet ett förslag om att arrangörer som arrangerar fler än fyra arrangemang
om året ska servera vegetarisk mat p̊a minst hälften av sina arrangemang för sektionsmedlemmar. En del
av detta beslut var att utvärdera beslutet efter ett år. Sektionsstyrelsen har därför undersökt om det är
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Verksamhetsberättelse
Sektionsstyrelsen 2022/2023

Fysikteknologsektionen, Chalmers

ett beslut som sektionen vill beh̊alla tills vidare. En proposition lades av styrelsen till sektionsmötet som
beslutade att beh̊alla beslutet i sin ursprungliga form.

Styrelsen har även p̊abörjar ett arbete med att öka användandet av återvinningsstationernna p̊a Focus i
samr̊ad med högskolan.

• Utveckla funktionärsaspning
Det finns nu endast n̊agra f̊a funktionärsposter som h̊aller en gemensam aspning och de andra arrangerar
istället ett eget aspningstillfälle.

• Arbeta för att öka utnyttjandet av äskningspotten
Under året har äskningspottens utnyttjande varit högt och styrelsen hoppas att detta fortsätter även
kommande år. För att bibeh̊alla detta gjorts har styrelsen uppmuntrat teknologer att äska för sina idéer
och att godkänt de äskningar som ligger inom rimlighetens gränser och som bidrar med sektionsnytta.

• Arbeta för att förebygga psykisk ohälsa hos sektionens medlemmar
Att arbeta för att förbättra den psykiska hälsan är viktigt, framförallt givet d̊a F och TM har mycket
d̊aliga resultat i studentbarometern som undersöker psykisk ohälsa p̊a olika program. Under året har
styrelsen arbetat aktivt utifr̊an studentbarometen med PA och programr̊adet för att förbättra m̊aendet
p̊a sektionen.

Styrelsen har även jobbat med att göra det tydligt vilket ansvar som finns för de sektionsaktiva. Detta
genom diskussionspass/utbildning p̊a stormöten.

• Arbeta för att välkomna internationella masterstudenter i sektionens verksamhet
Styrelsen har jobbat med att f̊a kontaktuppgifter samt sätt att f̊a ut information till alla internationella
studenter. Det har även h̊allits arrangemang för de internationella studenterna.
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Sektionsstyrelsen
Proposition

Definition av läsdagar och läsveckor
2023-12-07

Fysikteknologsektionen

Proposition – Definition av läsdagar och läsveckor

Bakgrund

D̊a b̊ade sektionens stadgar och reglemente baseras p̊a begreppen läsdagar och läsveckor anser sektions-
styrelsen att dessa begrepp behöver definieras tydligare. Anledningen till att styret inte anser att läsdagar
bara kan bytas till dagar och läsveckor till veckor vilket skulle vara väldefinierat är att vi anser att alla
dagar och veckor inte bör räknas lika. De dagar som inte kommer räknas som läsdagar är helger, röda
dagar och dagar i tentavecka. De veckor som inte kommer räknas som läsveckor är tentaveckorna.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att lägga till följande punkter i stadgan:

1.4 Definitioner

1.4.1 Definition av läsdagar

1.4.2 Definition av läsveckor

att under 1.4.1 skriva ”I stadga, reglemente och övriga styrdokument menas med läsdagar alla vardagar
utanför tentavecka som inte är röda dagar”

att under 1.4.2 skriva ”I stadga, reglemente och övriga styrdokument menas med läsveckor alla veckor
som inte är tentaveckor”



Motion om läsdagar Axel Flordal

Motion om
läsdagar

Axel Flordal

Bakgrund

Läsdagar är ett otroligt förvirrande koncept som används i stadgan och reglementet. Vilka dagar som
faktiskt räknas som läsdagar är inte helt självklart och åtminstone jag blir förvirrad varje g̊ang distink-
tionen kommer upp. I skrivande stund ligger chalmers.se nere s̊a jag kunde inte kolla om det finns en
tydlig definition där.

Detta hade förkortat vissa deadlines lite d̊a helgerna aldrig räknas in nu men jag tror inte det kommer
vara n̊agot problem. Detta p̊averkar dessutom sektionmötesprotokollen framförallt LP2 och 4 d̊a de
hamnar precis innan längre lov. Men det finns ocks̊a ett klart intresse av att ha de färdiga tidigare s̊a
att LP4 protokollet inte kan publiceras s̊a sent som mottagningsvecka 3, bland annat är detta näst intill
ett krav för sektionskassören som behöver det för att lämna över tillg̊angen till banken.

Yrkande

att i stadgan ändra alla förekomster av läsdagar till dagar.

att i stadgan ändra alla förekomster av läsveckor till veckor.

att i reglementet ändra alla förekomster av läsdagar till dagar.

att i reglementet ändra alla förekomster av läsveckor till veckor.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om läsdagar

2023-12-07

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om läsdagar

Bakgrund

Sektionsstyrelsen h̊aller med motionären om att läsdagar inte är tillräckligt väldefinierat. Sektionssty-
relsen ser ocks̊a en poäng med att inte l̊ata bland annat protokoll f̊a väldigt l̊ang deadline över loven.
Däremot s̊a ser styrelsen en poäng med att förlänga deadline vid tentaveckor. Att ändra läsdagar till
dagar kommer inte endast att förkorta deadlines utan kommer även innebära att man behöver mindre
framförh̊allning vid exempelvis utlysande av sektionsmöte vilket skulle kunna bli ett problem. Sektions-
styrelsen anser att koncepten läsdagar och läsveckor behövs, men ocks̊a att de behöver definieras tydligare
samt p̊a ett annat sätt än hur de tolkats tidigare.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Städhjälp till Talp Mijo Thoresson

Motion om
Städhjälp till Talp

Mijo Thoresson

Bakgrund

Det är inte s̊a nice att städa en hel hörsal p̊a 2/3.

Yrkande

att kommittéer borde hjälpa talp städa med roterande schema a la middagen som lagas
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om städhjälp till talP

2023-12-07

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om städhjälp till talP

Bakgrund

Styrelsen först̊ar att det är onice att städa en s̊a stor sal p̊a 2/3 personer utan n̊agon extra hjälp.
Eftersom matlagningsschemat är upplagt s̊a att kommittéerna inte har inval när de ska laga mat anser
vi att det skulle vara passande. Dessutom ska alla kommittéer ha minst en deltagare p̊a plats under hela
sektionsmötet vilket innebär att de kommer vara närvarande när städet ska börjas.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Motion om Alkoholfria biljetter Axel Flordal

Motion om
Alkoholfria biljetter

Axel Flordal

Bakgrund

I nuläget s̊a brukar det ing̊a alkohol i vissa sittningsbiljetter t.ex. gasquebiljetter, avtackningen, osv.
Dessa brukar oftast vara 10kr dyrare än de biljetter som inte inkluderar alkohol och det är betydligt
mindre än kostnaden för alkoholen som sektionen betalar. Jag tycker det är dumt att vi subventionerar
alkohol p̊a detta sätt under sittningar och p̊a s̊a sätt visar att det är ”rätt” alternativ att ta den med
alkohol. För att uppmuntra köp av alkoholfria biljetter vill jag att sektionen ska göra de alkoholfria
biljetterna billigare och mer i linje av vad de alkoholfria biljetterna faktiskt kostar för sektionen.

P̊a förra sektionsmötet sa styret att k̊arens Fest- & Alkoholpolicy täcker detta redan men redan 2
dagar senare visade sig detta vara en lögn och inte alls var sant d̊a man kan arrangera arr med alkohol
utan att vara biligare enligt sektionsstyrelsen och att klausulen om att alkoholfritt inte ska subventionera
alkohol inte räknas om det ing̊ar n̊agot annat alls i biljetten som inte är alkohol.

Yrkande

att för arrangemang där alkohol ing̊ar i biljettpriset ska det finnas möjlighet att köpa biljett där det
inte ing̊ar alkohol.

att denna biljett ska vara billigare med minst det högsta av 10kr eller den faktiska prisskillnaden för
inköpet. 1 I fall d̊a gästen har flera val ska det dyraste alkoholalternativet och det billigaste likvärda
alkoholfria alternativet användas för beräkningen.

1Palkfri ≤ Palk −max(10,∆P ), där ∆P är skillnaden för inköp av alkohol och alkoholfria.
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2023-12-07

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om alkoholfria biljetter

Bakgrund

Sektionsstyrelsen h̊aller med om andemeningen i motionen och ser att sektionen tjänar p̊a att alkoholfria
alternativ erbjuds p̊a ett tillfredsställande sätt.

Däremot anser vi inte att denna motion är rätt väg att säkerställa detta. Dels d̊a motionen detaljstyr
arrangörer i deras prissättning mer än nödvändigt, dels d̊a motionen i praktiken fastställer en tolkning
av en policy utan att detta dokumenteras tillsammans med policyn. Detta kan skapa sv̊arigheter med
till exempel uppföljning p̊a l̊ang sikt eller om policyn som tolkas skulle ändras.

Vidare tycker styrelsen det är olyckligt om motionären uppfattat det som att vi har ljugit under
föreg̊aende sektionsmöte. Motionen lyftes vid det tillfället väldigt snabbt utan utrymme för förberedande
diskussion, där vi i styrelsen inte gavs möjligheten att i förväg förbereda ett motionssvar. Detta resulte-
rade i att v̊art svar inte blev lika underbyggt som vi hade önskat.

Sedan det föreg̊aende sektionsmötet har styrelsen kollat närmare p̊a Chalmers studentk̊ars fest- och
alkoholpolicy och gjort en tolkning som faller i linje med motionens andemening. De prisdifferanser som
motionen efterfr̊agar har sedan dess uppfyllts p̊a sektionens arrangemang och styrelsens avser tillse att
detta fortsätter att efterlevas. Styrelsen arbetar allts̊a redan med denna fr̊aga, och det finns redan poli-
cydokument som reglerar det motionen berör. Därmed anser vi inte att denna motion hade tillfört värde
till sektionen.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Phaddergruppers miljö- och h̊allbarhetsarbete Axel Flordal

Motion om
Phaddergruppers miljö- och

h̊allbarhetsarbete

Axel Flordal

Bakgrund

Sektionen har ett antal regler kring miljö och h̊allbarhet som m̊aste följas av sektionsorgan. Det har
länge varit en öppen fr̊aga om just Phaddergrupper under mottagningen räknas som en del av sektionen
eller inte. Jag anser att de bör göra det när sektionen delvis eller i helhet betalar för ett arrangemang
som phaddergruppen arrangerar. Därför anser jag att phaddergrupper bör följa sektionens regler kring
miljö och h̊allbarhet när sektionen betalar.

Anser man som phaddergrupp att man inte vill följa dessa regler man man väl göra det men i s̊a fall
bör man inte f̊a ekonomiskt stöd fr̊an sektionen när man gör n̊agot som sektionen inte till̊ater sig själv
att göra.

Yrkande

att Phaddergrupper ska följa sektionens beslut gällande miljö- och h̊allbarhetsfr̊agor under arrangemang
som i helhet eller delvis betalas av sektionen.
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2023-12-07

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Phaddergruppers miljö- och h̊allbarhetsarbete

Bakgrund

Sektionsstyrelsen h̊aller med motionären om att det är rimligt att även phaddergrupper bör följa sektio-
nens bestämmelser och policys d̊a sektionen delvis eller i helhet subventionerar ett arrangemang. Styrelsen
anser dock att det är viktigt att beslutet utformas p̊a ett s̊adant sätt att det organisatoriskt blir lätt
att efterfölja. Styrelsen anser att det smidigaste sättet att verkställa detta är att FnollK organiserar och
ansvarar för phadderverksamheten som sker under mottagningen. Detta skulle möjliggöra att sektionens
löpande bestämmelser även appliceras p̊a phaddergrupperna under de arrangemang under mottagningen
som sektionen delvis eller i helhet subventionerar.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen med följande ändringar:

att stryka att-satsen.

att lägga till följande att-sats:
Under punkt 3.3 i Arbetsordning FnollK lägga till följande punkt:

att organisera och samordna phaddergrupper samt phaddrar under mottagningen.



Motion om V̊arbal BalNgt

Motion om

Vårbal

BalNgt

Bakgrund

Tidigare års v̊arbaler har varit stora succéer och eftersom det nu är tradition s̊a skulle vi vilja arrangera
det i år igen. Likt förra året s̊a behöver vi 20000 kr för att kunna dra ned biljettpriset till en rimligare
siffra. Detta skulle d̊a kunna landa kring 300 kr istället för n̊agot mer likt 450 kr, detta skulle göra balen
mer tillgänglig för sektionens medlemmar. Vi i BalNgt hoppas att balen ska kunna bli en l̊angt st̊aende
tradition och vill göra v̊art för att det skall bli s̊a.

Yrkande

att lägga till en utgift i budgeten p̊a 40000 kr: V̊arbal. att lägga till en inkomst i budgeten p̊a 20000 kr:
V̊arbal.
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Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Vårbal

Bakgrund

Det röstades igenom p̊a det extra insatta sektionsmötet 1 LP4 22/23 att BalNgt skulle vara ålagda att
arrangera V̊arbal. Sektionsstyrelesen känner därför att det är rimligt att en V̊arbal ska arrangeras för alla
sektionsmedlemmar. Budgetposterna som motionen behandlar har kontrollerats med sektionskassören
som anser att dessa är rimlig.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Motion om förbud av hiss̊akande bland fif. FIF23

Motion om

förbud av hiss̊akande bland fif.

FIF23

Bakgrund

Under det senaste året har vi i FIF23, för att föreg̊a med ett gott exempel, infört en betydelsefull intern
böter d̊a en FIF-medlem åker hiss. Vi i FIF vill säkerställa att även framtida FIF:are föreg̊ar med gott
exempel genom att bidra med en mer hälsosam och miljövänlig sektion. Faktum är att en hiss, enligt
Borätt Forum, förbrukar i snitt 438 kilowattimmar per år.1 Vi vill att hiss̊akande ska komma med konse-
kvenser för FIF-medlemmar även i framtiden, men att detta borde ske i form av fysisk aktivitet. Det är
uppenbart det finns undantagsfall vid eventuella funktionshinder eller skador som försv̊arar bestigningen
av trappor till en högre grad. I dessa känner vi att hiss̊akning borde till̊atas. Hiss̊akning borde även
till̊atas d̊a trappor inte är tillgängliga.

Yrkande

att medlemmar av F-sektionen ska ha rätt att begära tio armhävningar per v̊aning som en FIF-medlem
har observerats ha åkt med hiss. Dessa armhävningar ska göras p̊a plats. Dessa armhävningar m̊aste
begäras inom 60 sekunder fr̊an att den hiss̊akande FIF-medlemmen klivit ut ur hissen. Undantag
ska ges till FIF-medlemmar d̊a trappor är otillgängliga eller vid eventuella funktionshinder eller
skador gör det betydligt sv̊arare att ta trappan.

att vid skador eller funktionshinder som inte gör det sv̊arare att ta trappor men som förhindrar utförandet
av armhävningar s̊a skall varje armhävning ersättas av en squat.

1https://borattforum.se/trimmad-hiss-ger-laegre-elraekning/
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Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om förbud av hiss̊akande bland FIF

Bakgrund

Sektionsstyrelsen vill tacka motionären för en bra och välskriven motion men delar inte motionärens
åsikt om att tvinga FIF:are som åkt hiss att göra armhäfvnigar.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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